

Scroll Down for English

泥手印週末營隊 活動資訊
2024/10/26 & 2024/11/16, 2024/11/24

謝謝您對泥手印週末營隊的支持，這裡有您所需的營隊所有資訊，如有任何疑問，不要猶豫請透過以下方式聯絡我們：泥手印臉書訊息、掃下面的LINE QR code或email到：
muddyhandsgarden@gmail.com



重要資訊

泥手印的活動專為6-11歲孩童設計，我們位處於台北市北投區行義路155巷內，建議您把車停在155巷然後走進來，走到底經過一個木橋，再往上走兩分鐘會在右手邊看到一個藍色鐵門，裡面就是泥手印自然遊戲場。

我們擁有很寬廣的戶外空間和兩間很大的室內教室，能充分躲避炙熱的太陽或雨天，我們使用尿液分流堆肥式廁所，100%衛生，完全無臭味(保證比絕大部分公廁都好聞！)

營隊時間為09:00~15:00，請自備水壺和下午要享用的點心，園區內有飲用水可補充。中午會讓孩子們親手作比薩當午餐。

泥手印營隊人數上限為12人，最少6人開班，報名截止日期為營隊開始前一週，當日會通知是否成團，如果人數不足將會全額退費。

營隊費用如下：

早鳥價：NT\$3150 / 原價：NT\$3500

早鳥優惠價截止日期為營隊開始前兩週。

需要全額付清才算報名完成，請在匯款後主動告知帳號後五碼和參加者姓名，如果您從未參與過泥手印的任何活動，在匯款完成後我們會回傳參加者表單給各位家長填寫。活動費用不含5%稅金，如果您需要收據煩請告知(費用會額外加上5%)。

轉帳資訊

銀行代碼:017

帳號:010-09-03452-6

除非報名人數不足無法開課或遇上極度惡劣的天氣，我們將全額退費，其餘退費標準如下：

實際活動日前一個月(含)以前申請退費者，酌收\$1000元行政費用。

實際活動日前21~29天間申請退費者，退還已繳費用之百分之九十，另酌收\$1000元行政費用。

實際活動日前11~20天間申請退費者，退還已繳費用之百分之七十。

實際活動日前03~10天間申請退費者，退還已繳費用之百分之五十。

實際活動日前兩天(含)至實際活動日，不予退費。

如遇有不可抗力之情事(如颱風地震...等極度惡劣天氣)，我們會在前一日告知，您可在日後泥手印舉辦的營隊擇日補課(3個月內使用完畢)，如果時間上無法配合，也可選擇退費(將酌收30%行政費用)。

活動內容

我們鼓勵孩子們參與各種不同種類的室內戶外活動，項目如下(舉例)：

簡易木工：雨聲器、迪吉里杜管、昆蟲旅館。

手作藝品：彩繪石頭、彩繪輪胎、小麥草人。

蔬果種植：種植微型蔬菜、打理花園、田間管理。

鬆散素材：運用我們準備的材料，發揮創造力與團隊合作，完成障礙賽設計，搭蓋小房子。

自然觀察：在大自然中找到與我們共同生活的生物，例如：蚱蜢、小鳥、獨角仙、青蛙...等等。

手作比薩：午餐為自製比薩，從揉麵糰開始，選擇自己喜歡的料，鋪好送進12吋比薩專用石板烤箱。

建議穿著與攜帶物品 - 麻煩家長非常仔細地閱讀來確保您小孩最大的舒適

水壺與上午的點心。

包鞋 - 在戶外使用(請勿穿涼鞋或拖鞋) - 保護蚊蟲叮咬與尖銳物品。

長袖長褲 - 保護蚊蟲叮咬與尖銳物品。

遮陽帽與太陽眼鏡。

整套備用衣物與小毛巾，寫上姓名並裝袋。

請攜帶大件的舊襯衫或T恤(大人的也可以)，在繪畫時套在既有衣褲外面防止弄髒。

建議攜帶：防蚊液

如果您不希望小孩的照片出現在泥手印臉書專頁或未來宣傳廣告上，麻煩請先告知，謝謝！

Weekenders Essential Information
October 26th, November 16th, November 24th

Thank you for your interest in the Muddy Hands Weekenders. Here you should find all the information you need about our mini-camps. Don't hesitate to get in touch via the FB chat or you can contact us via Line using the QR code below or email us at muddyhandsgarden@gmail.com



Essential Info

The Camps are for children aged 6 to 11. They will take place at our garden on [Lane 155, Xingyi Road, Beitou District](#). We suggest parking on Lane 155 and walking in. Walk to the bottom of the lane, turn right across the wooden bridge. We are 2 minutes up the hill on the right hand side behind a big blue gate.

We have a large outdoor space and 2 large indoor spaces so we can get out of the sun or rain. The toilet is a urine diverting compost toilet. 100% sanitary and better smelling than the average public toilet!

The days will start at 0900 and finish at 1500. Please provide snacks and a water bottle. We have drinking water onsite for refills. The children will bake their own pizza for lunch.

The maximum number of participants will be 12. The minimum number needed for the camps to run is 6. **Registration closes one week prior to the event.** You will be informed on this date if the camp will go ahead and refunded in full if not.

The cost for the camp is as follows:

Early Bird: NT\$3150 one day / Regular: NT\$3500 one day.

Early Bird cut off dates are two weeks prior to the events

The full amount is required to register your spot. Please let us know when payment has been made along with the participant's name. Upon receipt of your payment you will receive a link to a participation form if you have not attended Muddy Hands before. **Fees are exclusive of 5%VAT. Please let us know if you require a VAT receipt. (5% will be added to the fee)**

Bank details for transfer:

Bank code: 017

Account no: 010-09-03452-6

Upon receipt of your payment, unless the camp is cancelled due to not meeting sufficient numbers or severe weather, refunds will be provided as follows:

30 days before: 100% of payment already made minus NT\$1000 admin fee

21 to 29 days before: 90% of payment already made minus NT\$1000 admin fee (whichever is the greater figure)

11 to 20 days before : 70% of payment already made

3 to 10 days before: 50% of payment already made

2 days before: No refund

In the event of cancellation due to extreme weather you will be informed the night before and you can opt to use the fees for a later camp (within 3 months). If other camps cannot be arranged you can opt for a refund minus a 30% administration fee.

What we'll do

Children will be encouraged to take part in a variety of indoor and outdoor activities including simple **carpentry projects**: for example, making rainsticks, didgeridoos, bug hotels. **Arts and crafts**: for example rock painting, tyre decorating, grass heads, land-art. **Gardening**: planting microgreens, planting flower gardens, tending the vegetable garden. **Loose parts play**: get creative and collaborate with the team to create and make obstacle courses, cubby hole dens, or wherever your imagination can take you with our selection of indoor and outdoor loose parts

equipment. **Nature observations:** See what you can find in our garden and its surroundings... grasshoppers, birds, worms, snails, rhino beetles, tadpoles, frogs and toads to name but a few of the cohabitants that we share our space with. **Stone baked pizzas:** make from scratch a pizza. Knead the dough and choose the toppings you'd like to add for lunch, baked on a stone in our pizza oven.

What to bring and wear - PLEASE READ CAREFULLY TO ENSURE YOUR CHILD'S MAXIMUM COMFORT

Water Bottle and a mid-morning snack

Closed in shoes for outdoors (no sandals or flip-flops) - protects against bites and sharp objects.

Long pants and long sleeve top - protects against bites and scratches.

Sun hat and sunscreen

Complete change of clothes in a bag with your child's name on it and a small towel -

A large old T-shirt or shirt to wear on top of clothes to protect from paint spills

Optional: insect repellent.

Please let us know if you prefer your child's photo not to appear on our FaceBook page or on future marketing materials.

